



紀利華木球會
CRAIGENGOWER CRICKET CLUB

8 September 2022

NOTICE

New Arrangement on Members' Children Using Tennis Courts

The Tennis Sub-committee has recently reviewed the existing arrangement in respect of the use of the Club's tennis facility on Saturdays, Sundays and Public Holidays by children. After considering Members' request and the usage, the Tennis Sub-committee resolved that Members' children be allowed to play tennis and the arrangement should be followed as below:

- a. Children between 14 and 20 are allowed to play from Mondays to Fridays on any court. Children aged under 14 must be accompanied by at least one of their Parent Member while playing on the courts.

On Saturdays, Sundays and Public Holidays, they may only play on **roof Tennis Courts no. 3 and 4 up to 7:00pm, Covered Tennis Court no. 7 from 11:00am to 2:20pm**. They may also play on booked courts after 7:00 p.m. on all days.

- b. Members' children who are Club's team members may play on any courts and at anytime for team practice.
- c. Members' children are not allowed to book courts and are not allowed to invite guests

The above arrangement will be effect from 10 Septembers 2022 and reviewed within a three months period, we hope this new arrangement will facilitate Members to play tennis with their children on Saturdays, Sundays & Public Holidays.

Thank you for your attention.

Tommy Luk
Tennis Convenor

TL/ML/kt

[SF/Tennis/Notice/2022/Tennis courts (Member's Children) (080922)]



紀利華木球會
CRAIGENGOWER CRICKET CLUB

通告

會員子女使用網球場的最新安排

網球小組最近檢討會員子女在星期六、日及公眾假期使用網球場設施的規則，考慮到現時會員及會員子女的需求，並作出以下的最新安排：

- (一). 年齡介乎 14-20 歲之會員子女，可以在星期一至星期五使用所有網球場，而 14 歲以下會員子女就必需由最少一位其父母會員陪同下才可使用。

會員子女可於星期六，星期日及公眾假期，晚上七時前使用三號、四號網球場及早上十一時至下午二時二十分可以使用七號室內網球場，他們亦可以在每日晚上七時後使用所有已預訂的網球場。

- (二). 會員子女而同時是會所網球隊之成員，可以在任何時間於任何網球場內參加球隊之練習。

- (三). 會員子女不能預訂網球場及邀請來賓。

以上的安排將於二零二二年九月十日生效，為期三個月，希望此項最新安排可以給予會員及其子女在星期六、日及公眾假期使用網球場。

多謝各位垂注。

陸耀忠

網球召集人

紀利華木球會

二零二二年九月八日